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Vragen en antwoorden raadsvragen begroting 2017-2020 (nagekomen) 
 

0. Algemene vragen 
 

Steller: Samen Verder 
 
Vraag 1 Algemeen 
Hoe komt u tot de berekening van subsidie aan professioneel muziekonderwijs in de begroting 
2017 en hoe rijmt u dit met een brief aan de leden van de gemeenteraad van    
6 januari 2015, kenmerk LE 2014 uit/7608 en de bijgevoegde brief van december 2015 aan 
Myouthic  van waarin U van geheel andere bedragen uitgaat ? 

In de raadsvergadering van november 2015 is er ook nog besloten tot een extra bedrag van  
€ 130.000,-- beschikbaar te stellen aan muziekonderwijs ! 
Kunt u ook het bedrag aan professioneel onderwijs specificeren X voor Myouthic, X voor andere 
professionele aanbieders ? 
 
Antwoord: pho Backus 

Het antwoord wordt uiterlijk woensdag 26 oktober a.s. gegeven. 

 
Steller: Ronduit Open 
 
Vraag 2 Algemeen 

Wat is de huidige situatie m.b.t. het voeren van functioneringsgesprekken? Zijn met alle medewerkers 

vanaf 1 november jl tot nu toe functioneringsgesprekken gevoerd? Is er van al deze gesprekken een 
verslag gemaakt? Zijn deze verslagen ondertekend door leidinggevende en medewerker? 

  
Antwoord: pho Verhoeven 
 

Om te beginnen wordt opgemerkt dat deze vragen allemaal betrekking hebben op het ‘hoe’ en 

daarmee onderdeel uitmaken van de bedrijfsvoering binnen de ambtelijke organisatie.  
Op procesniveau kan de volgende informatie verstrekt worden over het houden van 
functioneringsgesprekken.  
In het eerste kwartaal van 2016 is de aanzet gegeven voor een nieuwe gesprekscyclus.  
Na instemming van OR en College is deze nieuwe gesprekscyclus vervolgens stapsgewijs 
ingevoerd.  

Vanaf dat moment is het oude systeem komen te vervallen. De organisatie investeert nu volop in 

de nieuwe aanpak, waarbij kwaliteit, vakmanschap en persoonlijk leiderschap voorop staan. 
Momenteel worden er onder meer workshops voor het personeel georganiseerd. 
Natuurlijk blijven er, ook in de nieuwe cyclus, daar waar opportuun functionerings- en/of 
beoordelingsgesprekken plaats vinden.  

 
 

Programmabegroting 
 

3. Begroting in een oogopslag 
 
3.1. Bestuurlijke hoofdlijn 
 
Steller: Samen Verder 
 
Vraag 3.1.3b Majeure projecten 
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Bij de kadernota hebben wij u de suggestie gedaan om het gebied Waije te Neer ter hoogte van de 

huidige voetbalaccommodatie / schutterij aan de rechterzijde van de weg mee te nemen in het 

onderzoek naar een wielerbaan, veilige wieleromgeving in Leudal. Wat heeft u tot nog toe met 

onze suggestie gedaan? Welke criteria heeft uw college destijds opgesteld waaraan een wielerbaan 

locatie moet voldoen? Waarom is de Raad niet al in dat stadium kader stellend betrokken? 
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Antwoord: pho Backus 

Door Huis voor de Sport Limburg is in 2015 de quickscan “Veilige Wieleromgeving Midden Limburg” 
locaties Haelen en Neer uitgevoerd. In deze quickscan zijn de locaties Sportpark Houtrust en 
Sportpark Ligteveld (gebied Waije binnen het gemeentelijk eigendom) uitvoerig onderzocht. Op 

basis van deze uitkomsten en de geamendeerde Motie 8.1 van de gemeenteraad van 11 februari 
2014 heeft het college besloten de quickscan te laten uitbreiden met de locaties Horn, Brugger 
Hunsel en eventueel andere locaties.    
 
Op basis van het collegebesluit is door stichting Wielerevenementen Leudal en voetbalvereniging 
RKVV Haelen een Leudal-breed (15 locaties) onderzoek uitgevoerd naar een geschikte locatie voor 
een veilige wieleromgeving. Uitgangspunt hierbij is het zoeken naar locaties binnen het 

gemeentelijk eigendom. Het locatieonderzoek heeft uiteindelijk geresulteerd in de voorkeurslocatie 
Houtrust in Haelen. Deze locatie voldoet voor de initiatiefnemers aan alle voor een veilige 
wieleromgeving relevante criteria.  
Gedurende het onderzoek is door de initiatiefnemers afstemming gezocht met de omgeving van 
Sportpark Houtrust. Vanuit de omgeving zijn bezwaren geuit met betrekking tot o.a. geluid, 
verlichting en verkeersoverlast. Aan de initiatiefnemers is door de gemeente meegegeven hierin in 

hun planvorming maximale aandacht te besteden. Uiteindelijk heeft dit alles geresulteerd in een 

“Principeverzoek herinrichting Sportpark Houtrust Haelen” d.d. 10 maart 2016.  
 
Op basis van het door de stichting bij de gemeente ingediende principeverzoek heeft het college in 
juni 2016 onderzoeken gestart naar de ruimtelijke haalbaarheid van het initiatief op sportpark 
Houtrust in Haelen. Deze onderzoeken zitten in de afrondende fase. Met de resultaten van de 
onderzoeken (waaronder o.a. ook akoestiek, milieu en verkeer) zal het college ter voorbereiding op 

een raadsbesluit ook alle overige criteria benoemen en vervolgens wegen om tot een zorgvuldig 
voorstel richting de raad te kunnen komen.  

 


